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Zápis ze schůze KMČ POVEL za červen  14.6.2006 
 
Prezence: Žůrková Machaličková  Žáková za MP: Toth 
  Jančík  Dosoudilová      Musilová   Rašťák 
  Diviš  Maceják 
 
Omluveni:  Živělová 
Nedostavili se: Příborský, Svrchokrylová, Augustin Vlach, Kadlec 
  
Program schůze: 
  1/  Připomínky z pochůzek po Povelu pro MP. 
 
  2/  Komise není spokojena s řešením přechodu u čerpací stanice Shel na Velkomoravské 
ulici. Pokud neprošel návrh na přemístění přechodu se světelnou signalizací, doporučujeme 
přechod úplně zrušit z důvodů bezpečnosti. 
 
  3/  Díry na chodníku v ulici H. Malířové byly předlážděny, ale zbytky stavebního materiálu 
dělníci naházeli pod stromy:  pod jedlovec u č.2 a pod smrky u č. 6 
 
  4/  Z provedené pochůzky vyplývá, že je nutno vyměnit stožáry VO v celém sídlišti, za třicet 
let nebyly ani natřeny. 
 
  5/  Na pěší zóně od Zenitu ke ZŠ Nedvědova  jsou vysazeny kulovité javorky a javory, je 
potřeba zvednout koruny stromů kvůli průchodu. 
 
  6/  Upozorňujeme na „bazén“ na střeše výměničky Lužická. Na střeše se drží voda. Je to 
líheň komárů. Došlo k ucpání odtokové rýny.  
 
  7/  Komise se dohodla na použití peněz od města  na předláždění chodníků, odplevelení 
chodníků a osazení dětského hřiště Sienkiewiczova 2 prvky. 
 
  8/  Odměny za ½ 2006 
 
      Zapsala  předsedkyně D. Žůrková 
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